
Rondvraag Cie MME d.d. 16-11-2015 

We hebben op de valreep nog een extra rondvraag n.a.v. de memo van gedeputeerde mevrouw 

Verbeek over Regiotaxi Utrecht/Transvision. 

  

Wij maken ons grote zorgen over de ontwikkelingen rond Transvision en de Regiotaxi Utrecht. 

Hoe zeker is het dat de continuïteit van dienstverlening wordt gewaarborgd en met welke tarieven? 

Wij zouden graag zien dat dit onderwerp op de volgende agenda van de commissievergadering MME 

geplaatst wordt. 

  

Groet, Gerard Bosman. 


